	 
Дубенок Сергей Николаевич
Директор по развитию ПАО «Европейская Электротехника», Председатель Совета директоров
 
Биография
Место и дата рождения: 26 ноября 1974 года, село Долгое, Минская область, Белорусская ССР.
 
Отец г-на Дубенка является академиком Российской академии наук, а мать - учителем.
 
Сергей Дубенок получил высшее образование в Московском государственном авиационном институте (технический университет); квалификация - математик-инженер по специальности «Прикладная математика».
 
В то же время Сергей Дубенок получил второе высшее образование, успешно окончив «Международный университет»; квалификация - международная экономика.
 
Сергей Дубенок - кандидат технических наук (2001).
 
В 1997 году Сергей Дубенок начал работать в отделе закупок компании Onninen (Финляндия). Спустя 8 лет Сергей стал руководителем московского филиала финской компании.
 
В 2004 году Сергей Дубенок и Илья Каленков вместе основали компанию «Европейская электротехника».
 
Сергей Дубенок является председателем Совета директоров ПАО «Европейская электротехника».
 
Сергей Дубенок женат, у него трое детей. Его семья живет в Москве. В свободное время увлекается походами, беговыми лыжами. Сергей Дубенок - кандидат в мастера спорта по лыжным гонкам.
 
	 
Sergey Dubenok
Director of Development, Chairman of the Board of Directors - PJSC Evropeyskaya Elektrotekhnica
Curriculum vitae
Place and date of birth: November 26, 1974, the village of Dolgoe, Minsk Region, BSSR.
Mr. Dubenok’s father is an academician of the Russian Academy of Sciences, and his mother is a teacher.
Sergey Dubenok got a higher education in the Moscow State Aviation Institute (Technical University); qualification - Mathematician-Engineer with a degree in Applied Mathematics.
[bookmark: _GoBack]At the same time, Sergey Dubenok received a second higher education, successfully graduating from the "International University"; qualification - International Economics.
Sergey Dubenok is a Ph.D in Technical Sciences (2001).
In 1997, Sergey Dubenok started working in the procurement department of Onninen company (Finland). 8 years later, Sergey became the head of the Moscow branch of the Finnish company.
In 2004, Sergey Dubenok with Ilya Kalenkov together established Evropeiskaya Elektrotekhnica.
Sergey Dubenok is Chairman of the Board of Directors of PJSC Evropeiskaya Elektrotekhnica.
Sergey Dubenok is married and has three children. His family lives in Moscow. He is fond of hiking, cross-country skiing in his free time. Sergey Dubenok is a candidate for master of sports in cross-country skiing. 
 



